

CEREALS

الحبوب

NUTS

المكسرات

LEGUMES

البقوليات

DRY FRUIT

الفاكهة المجففة

Cereals Catalog

كتالوج للحبوب



info@parsisglobal.com







About Us

Parsis Global, which takes firm steps forward by signing successful works in every sector it operates with its experienced and educated staff, on the way to become one of the successful and innovative leading companies of Turkey, was founded by our chairman of the board of directors **Mr. Shayan Yousefkhani**.

Parsis Global resolutely maintains its understanding of providing products and services above international quality and standards that go beyond the needs and expectations of customers in all sectors in which it operates.

Our company will continue to be the pioneer of development and innovation, giving importance to branding in the business areas in which it invests, and will continue to create value for all its stakeholders by constantly improving this principle, and to take steps that continuously increase and develop its contribution to the country's economy and employment.

Parsis Global International started its commercial activities especially in the fields of agriculture, industry and technology, believing that its employees are the most valuable assets, and the workforce with educated experience, understanding of innovative and continuous development. This is based on our belief in the principle of being among the pioneers of change and development in the world today, especially in the Arabic countries and in the all countries on the 7 continents. Our company carries out commercial activities in many countries and has reached the level of a successful company by continuing to provide professional services to its customers in the fields of export, import, logistics and consulting services.

معلومات عنا

التي تتخذ خطوات ثابتة للأمام من خلال توقييعها لأعمال ناجحة في كل قطاع Parsis Global International شركة تعمل فيه مع موظفيها ذوي الخبرة والمتعلمين, لتصبح واحدة من الشركات الرائدة الناجحة والمبتكرة في تركيا، وقد أسس الشركة رئيس مجلس الإدارة لدينا السيد / شايدان يوسف خاني.

على تفهمها لتقديم منتجات وخدمات أعلى من الجودة والمعايير الدولية Parais Global International وتحافظ شركة التي تتجاوز احتياجات وتوقعات العملاء في جميع القطاعات التي تعمل بها.

نحن نحافظ بحزم على فهمنا لتقديم منتجات وخدمات أعلى من الجودة والمعايير الدولية التي تتجاوز احتياجات وتوقعات عملائنا في جميع القطاعات التي نعمل فيها. وبالإضافة إلى أدائنا التشغيلي القوي، فإننا نحرز تقدمًا سريعًا في أعمالنا الموجهة نحو المستقبل.

بدأت شركتنا أنشطتها التجارية تحديداً في مجالات الزراعة والصناعة والتكنولوجيا ، إيماناً منها بأن موظفيها هم الأصول الأكثر قيمة والقوى العاملة ذات الخبرة المتعلمه، وفهم التطوير المبتكر والمستمر. وهذا إيماناً بمبدأ أن نكون من بين رواد التغيير و التطور في العالم اليوم، وتحديداً في الدول العربية وفي ال ٧ قارات. وتقوم شركتنا بأنشطة تجارية في العديد من البلدان ووصلت إلى مستوى شركة ناجحة من خلال الإستمرار في تقديم الخدمات المهنية لعملائها في مجالات التصدير والإستيراد والخدمات اللوجستية والإستشارات.



Our vision

To be a global company that produces creative solutions with its employees, makes a difference with its technology and brands, and respects the people and the environment while playing a pioneering future in all sectors in which it operates.



Our Mission

We are a group of companies that achieve success with their quality and creativity, make it continuous with their permanent investments in different sectors, and achieve a common synergy with all their stakeholders. Parsis Global and Parsis Global affiliates are based on being “exemplary” and “leading” institutions in their fields of activity.

رؤيتنا

أن نكون شركة عالمية تنتج حلولاً إبداعية مع موظفيها ، وتحديث فرقاً بتقنياتها وعلاماتها التجارية ، وتحترم الأشخاص والبيئة وكذلك تلعب مستقبلاً رائداً في جميع القطاعات التي تعمل بها.



مهمتنا

نحن مجموعة من الشركات التي حققت النجاح بجودتها وإبداعها ، وهذا جعلنا مستثمرين بإستثماراتنا الدائمة في مختلف القطاعات ، وقد حققنا تآزراً مشتركاً مع جميع أصحاب المصلحة. وتعتمد الشركات التابعة لـ Parsis Global على كونها مؤسسات "نموذجية" و "رائدة" في مجالات نشاطها.







CEREALS

الحبوب



WHEAT
قمح



TRITICALE
شيقم



PADY
حبوب الأرز



BARLEY
شعير



SORGHUM
الذره الرفيعه



RYE
حبوب الجاودار



CANARY GRASS
عشب الكناري



OAT
نبته الشوفان

NUTS

المكسرات



APRICOT SEED
بذور المشمش



PEANUT
الفول السوداني



CASHEW NUT
جوز الكاجو



In order for us to respond to your requests and questions correctly, we kindly ask you to fill out the contact form on our website www.parsisglobal.com or contact our e-mail address info@parsisglobal.com or call the contact numbers on our website and send us your request. Our experts will contact you within 24 hours.

لكي نتمكن من الرد على طلباتك وأسئلتك بشكل صحيح، نرجو منك ملء نموذج الاتصال على موقعنا www.parsisglobal.com أو الاتصال بعنوان بريدنا الإلكتروني info@parsisglobal.com أو الاتصال بأرقام الاتصال الموجودة على موقعنا وأرسل لنا طلبك وسيصل بك خبراءنا خلال 24 ساعة.



PISTACHIO
فستق



PINE NUT
حبوب الصنوبر



GREEN PISTACHIO
فستق اخضر



HAZELNUT
بندق



ALMOND
لوز



WALNUT
جوز



INFORMATION

Information is the lifeblood of any organization, and it is essential for success in the modern business world. In today's fast-paced environment, companies must be able to gather, analyze, and act on information quickly and effectively. This document provides an overview of the importance of information and the various ways in which it can be used to drive business growth and innovation.

Information is the foundation of any business, and it is essential for success in the modern business world. In today's fast-paced environment, companies must be able to gather, analyze, and act on information quickly and effectively. This document provides an overview of the importance of information and the various ways in which it can be used to drive business growth and innovation.

Meaning of Parsis

Planned study

Analytical thinking

Rational Development

Systematic Progress

Intercommunication Orientation

Social Platform

برنامج مُدرس
أفكار تحليلية
رؤية عقلانية
سير منهجي
يُسر التواصل
سوشيال ميديا

معنى بارسي





LEGUMES

البقوليات



CHICKPEAS
حمص



RICE
أرز



BROWN RICE
أرز بني



BURGHUL
بورغل



COWPEA
لوبيا أوكوبيا



LENTIL
عدس



MILLETS
الدُّخْن



SHELL BEANS
فاصة ليا حمراء



LIQUORICE
عرقسوس



PEAS
بازلياء



BROAD BEAN
فول

DRY FRUIT

الفاكهة المجففة



JUJUBE
عناب



YELLOW PRUNES
قراصيا صفراء



In order for us to respond to your requests and questions correctly, we kindly ask you to fill out the contact form on our website www.parsisglobal.com or contact our e-mail address info@parsisglobal.com or call the contact numbers on our website and send us your request. Our experts will contact you within 24 hours.

لكي نتمكن من الرد على طلباتك وأسئلتك بشكل صحيح، نرجو منك ملء نموذج الاتصال على موقعنا www.parsisglobal.com أو الاتصال بعنوان بريدنا الإلكتروني info@parsisglobal.com أو الاتصال بأرقام الاتصال الموجودة على موقعنا وأرسل لنا طلبك وسيصل بك خبراءنا خلال 24 ساعة.



SEEDLESS RAISIN
زبيب بدون بذور



BLACK RAISIN
زبيب أسود



GOLDEN RAISIN
الزبيب الذهبي



DRY APRICOT
مشمش جاف



BLACK PRUNES
قراصيا سوداء



DRY FIG
التين الجاف



Chairman Message

We Want The Whole World To Benefit From Our Services

With our experienced and educated staff, we take firm steps forward by signing successful works in every sector we operate in, on the way to becoming one of the most admired and respected institutions with our activities in the country and abroad. We will continue on our way by raising the bar even higher day by day and embracing innovations and changes.

One of the core values of our company is to always seek the better, develop and transform. We will constantly and tirelessly remind all our colleagues, stakeholders and customers that being reliable is our indispensable goal and that it is necessary to comply with our superior business ethics and honest working principles.

We resolutely maintain our understanding of providing products and services above international quality and standards that go beyond the needs and expectations of our customers in all sectors in which we operate. In addition to our strong operational performance, we are making rapid progress in our future-oriented works. We will continue to serve in a hopeful and stable manner, with prudent and cautious optimism.

Parsis Global International is in an important ascension phase that will further increase its visionary, entrepreneurial spirit and determination to develop. To add value to our employees, customers and business partners, especially in Turkey; Our main goal is to create a unity of welfare and interest together.

My love and regards to you all ...

Shayan Yousefkhani

Chairman of the Board



كلمة رئيس مجلس الإدارة

نريد أن يستفيد العالم كله من خدماتنا

مع موظفينا ذوي الخبرة والمتعلمين, نتخذ خطوات حازمة للأمام من خلال توقيع أعمال ناجحة في كل قطاع نعمل في. كما أننا في طريقنا لنصبح واحدة من أكثر المؤسسات التي تحظى بإعجاب واحترام مع أنشطتنا في البلاد وخارجها. أيضاً سنواصل طريقنا من خلال رفع المستوى أعلى يوماً بعد يوم وإحتضان الابتكارات والتغييرات.

تتمثل إحدى القيم الأساسية لشركتنا في السعي دائماً إلى الأفضل والتطوير والتحويل. وسنذكر باستمرار وبلا كل جميع زملائنا وأصحاب المصالح والعملاء لدينا بأن الموثوقية هي هدفنا الذي لاغنى عنه وأنه من الضروري جداً الإمتثال لأخلاقيات العمل الفائقة ومبادئ العمل الصادقة.

نحافظ بحزم على فهمنا لتقديم منتجات وخدمات أعلى من الجودة والمعايير الدولية التي تتجاوز احتياجات وتوقعات عملائنا في جميع القطاعات التي نعمل بها. وبالإضافة إلى أدائنا التشغيلي القوي، فإننا نحقق تقدماً سريعاً في أعمالنا الموجهة نحو المستقبل. لذا سنواصل العمل بطريقة مستقرة ومتفائلة.

تمر شركة Parsis Global International بمرحلة صعود مهمة من شأنها أن تزيد من روح الرؤية والريادة والتصميم على التطور. لإضافة قيمة لموظفينا وعملائنا وشركاء الأعمال، وخاصة في تركيا؛ هدفنا الرئيسي هو خلق وحدة من الرفاهية والمصلحة معا.

مع حبي وتحياتي لكم جميعاً ...

شايان يوسف خاني

رئيس مجلس الإدارة



Par
Int

rsis Global
ernational



Parsis Global
International

www.parsisglobal.com